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OBČINA LOG - DRAGOMER 
OBČINSKI SVET 

  

Dragomer, Na Grivi 5  
p. p. 09, 1358 Log pri Brezovici 
tel.:   01/750 77 00 
e-naslov: obcina@log-dragomer.si 

 
Številka: 032-4/2016-20 
Datum: 7. 6. 2016 
 

 
Z A P I S N I K  

 
 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Log - Dragomer, ki je bila v torek, 7. 6. 2016, ob 18. 
uri v OŠ Log - Dragomer, Šolska ulica 1 (učilnica za kemijo). 
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
1. mag. Domen Cukjati – SDS – do 22.03 
2. Mirjam Čuden Kocbek – N.Si – do 22.08  
3. Branko Gorjan – Lista Štorklja – do 21.13 
4. Andrej Jerman Blažič – SD  
5. Ivan Klenovšek – NLRO – do 22.03 
6. Alenka Kuzma – LiDLL 
7. Iztok Novak – SLS – do 22.03 
8. Tina Rebernik Kovač – LiDLL – od 18.24  
9. Roman Remškar – SDS – do 22.08 
10. Gregor Stanišič – LiDLL  
11. dr. Simon Strgar – LiDLL 
12. Mladen Sumina – LiDLL 
 
ODSOTEN: 
13. Franc Kozjek – DeSUS 
 
OSTALI PRISOTNI: 
1. Miran Stanovnik, župan 
2. Igor Rojec, direktor občinske uprave  
3. Jolanda Fon, občinska uprava 
4. Martin Martinčič, občinska uprava 
5. Tjaša Koren, občinska uprava 
6. Tatjana Čamernik, občinska uprava 
7. k točki 5. in 9.: mag. Brigita Šen Kreže, direktorica JP KPV, d.o.o. 
8. k točki 6.: mag. Mihaela Mrzlikar, ravnateljica OŠ Log - Dragomer 
9. k točki 10.: Roman Strgar, direktor Zdravstvenega doma Vrhnika 
10. k točki 11.: Stanislav Bele, vodja SU MIRED  
11. k točki 12.: Mirko Nunić, mag., komandir MNZ PP Vrhnika 
12. k točki 13.: Hermina Šabanov, predsednica LAS za preprečevanje zasvojenosti 

 dr. Simon Strgar, podžupan 
13. Irukandji, Martin Jelovšek, s.p. – snemalec 
14. Janez Cerar – občan  
15. Alenka Logar Pleško – občanka 
16. Simon Perko – občan  
17. Marjan Perpar – občan  
18. Ivan Pleško – občan 
19. Tomaž Pleško – občan 
20. Stanislav Plevnik – občan 
21. Emil Skodlar – občan 
22. Stojčo Tasev – občan 
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Seja se je snemala.  
 
Župan je vse prisotne pozdravil in ugotovil, da seji prisostvuje 11 svetnic in svetnikov. Občinski 
svet je sklepčen in lahko nadaljuje z delom.  
 

- Župan je predlagal v potrditev predlog, da se po skrajšanem postopku obravnava predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi in organiziranju JP KPV, d.o.o., 
zato je dal na glasovanje:  

 
SKLEP: 
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme sklep, da se na isti sej i opravita obe 
obravnavi predloga Odloka o spremembah in dopolnitv ah Odloka o ustanovitvi in 
organiziranju Javnega podjetja Komunalno podjetje V rhnika, d.o.o.  

 

 
Sklep je bil sprejet.  

 
- Župan je predlagal v potrditev predlog, da se po skrajšanem postopku obravnava predlog 

Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Log - Dragomer, zato je dal na glasovanje:  

 
SKLEP: 
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme sklep, da se na isti sej i opravita obe 
obravnavi predloga Odloka o preoblikovanju javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Log - Dragomer.  

 
Sklep je bil sprejet.  

 
 
Župan je glede na prisotnost zunanjih poročevalcev predlagal spremenjen dnevni red in pozval 
prisotne k razpravi. 
 
Župan je posredoval v potrditev DNEVNI RED, in sicer:  
 
D N E V N I    R E D : 
 
1. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje, z dne 13. 4. 2016 
2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi in organiziranju Javnega podjetja 

Komunalno podjetje Vrhnika, d.o.o. – skrajšani postopek 
3. Revidirano letno poročilo JP KPV, d.o.o., za leto 2015 
4. Letno poročilo Zdravstvenega doma Vrhnika za leto 2015 
5. Letno poročilo Skupne uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2015 
6. Poročilo o delu PP Vrhnika za leto 2015 na območju Občine Log - Dragomer – varnostna 

problematika  
7. Poročilo o delu Lokalne akcijske skupine za preprečevanje zasvojenosti v Občini Log - 

Dragomer 
8. Pobude in vprašanja svetnikov 
9. Sklep o podelitvi priznanj Občine Log - Dragomer 
10. Odlok o spremembi proračuna za leto 2016 

Glasovanje:  
Navzočih: 11  
ZA: 11  

Glasovanje:  
Navzočih: 11  
ZA: 11  
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11. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Log - Dragomer – skrajšani postopek 

12. Obvezna razlaga devetega odstavka 53. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Log - 
Dragomer  

13. Obvezna razlaga četrtega odstavka 32. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Log - 
Dragomer  

14. Sklep o potrditvi odkupa trisobnega stanovanja z dvema kabinetoma v izmeri 119,97 m2 v 
3. etaži v objektu Loška cesta 12, Log  

15. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra v lasti Občine Log - Dragomer  
16. Letni program športa Občine Log - Dragomer za leto 2016 
17. Odgovori na vprašanja svetnikov iz 10. redne seje Občinskega sveta Občine Log - 

Dragomer z dne 13. 4. 2016 
18. Pregled izvajanja sklepov Občinskega sveta Občine Log - Dragomer in pregled izvajanja 

drugih nalog 
19. Razno 

 
Dnevni red je bil sprejet. 
 

 
 

1. Pregled in potrditev zapisnikov 10. seje, z dne 13. 4. 2016   
 
Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 10. redne seje, z dne 13. 4. 201 6.   
 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustan ovitvi in organiziranju 

Javnega podjetja Komunalno podjetje Vrhnika, d.o.o.  – skrajšani postopek 
 
Uvodno obrazložitev je posredovala direktorica JP KPV, d.o.o., mag. Brigita Šen Kreže.   
 
Mnenje Statutarno-pravne komisije je posredoval predsednik Roman Remškar.  
Mnenje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je predstavil 
predsednik Branko Gorjan.  
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi je sodeloval Iztok Novak. 
 
Odgovor je posredovala direktorica JP KPV, d.o.o. 
 
Po razpravi je župan posredoval v sprejem naslednji 
 
 

Glasovanje:  
Navzočih:  11  
ZA:  11  

Glasovanje:  
Navzočih:  11  
ZA:  11  
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SKLEP: 
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme Odlok o spremembah in do polnitvah 
Odloka o ustanovitvi in organiziranju Javnega podje tja Komunalno podjetje Vrhnika, 
d.o.o. v predlaganem besedilu.  

 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
3. Revidirano letno poro čilo JP KPV, d.o.o., za leto 2015 
 
Uvodno obrazložitev je posredovala direktorica JP KPV, d.o.o., mag. Brigita Šen Kreže.   
 
Mnenje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je predstavil 
predsednik Branko Gorjan.  
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi je sodeloval Branko Gorjan. 
 
Po razpravi je župan posredoval v sprejem naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme revidirano letno poro čilo JP KPV, d.o.o., 
za leto 2015. 

 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
4. Letno poro čilo Zdravstvenega doma Vrhnika za leto 2015 
 
Uvodno obrazložitev je posredoval direktor ZD Vrhnika, Roman Strgar. 
 
Seji se je pridružila Tina Kovač Rebernik – 12 prisotnih svetnikov in svetnic. 
  
Mnenje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je predstavila 
predsednica Mirjam Čuden Kocbek. 
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi je sodeloval Branko Gorjan in pozval Hermino Šabanov k predstavitvi dela v svetu 
ZD Vrhnika. 
 
Dodatno obrazložitev je posredovala Hermina Šabanov.    
 
V nadaljnji razpravi so sodelovali: Branko Gorjan, Čuden Kocbek Mirjam, Andrej Jerman 
Blažič, mag. Domen Cukjati, dr. Simon Strgar in Mladen Sumina. 
 
 

Glasovanje:  
Navzočih:  11  
ZA:  11  

Glasovanje:  
Navzočih:  11  
ZA:  11  
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Med razpravo je bilo predlagano oz. zahtevano, da se v čim krajšem času zagotovi 
zdravstvena oskrba, kot je bilo že predhodno obljubljeno.  
 
Med razpravo so dodatne obrazložitve posredovali Roman Strgar, Hermina Šabanov, župan in 
direktor.  
 
Župan je predlagal v sprejem naslednji:  
 
SKLEP: 
1. Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme informacijo o Letnem por očilu 

Zdravstvenega doma Vrhnika za leto 2015.  
 

2. Občinski svet Ob čine Log - Dragomer predlaga, da se Svet zavoda ZD V rhnika na 
izredni seji sestane s predstavniki naše ob čine in se opredeli o tej temi (zagotovitev 
zdravstvene oskrbe v Ob čini Log - Dragomer).  

 
Sklep je bil sprejet.  
 
Po glasovanju so v razpravi sodelovali: Roman Strgar, Branko Gorjan in Andrej Jerman Blažič. 
 
 
5. Letno poro čilo Skupne uprave Medob činski inšpektorat in redarstvo za leto 

2015 
 
Uvodno obrazložitev je posredoval Stanislav Bele, mag., vodja SU MIRED. 
 
Mnenje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je predstavil 
predsednik Branko Gorjan.  
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi sta sodelovala: Andrej Jerman Blažič in Branko Gorjan. 
 
Župan je dal na glasovanje pobudo Alenke Logar Pleško, glede možnosti razpravljanja na seji, 
s čimer se je 9 svetnic in svetnikov strinjalo. 
 
V nadaljnji razpravi so sodelovali: Alenka Pleško Logar, dr. Simon Strgar in Iztok Novak. 
 
Odgovore je posredoval Stanislav Bele, mag.  
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet sprejme informacijo o Letnem poro čilu Skupne uprave Medob činski 
inšpektorat in redarstvo za leto 2015. 
 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Glasovanje:  
Navzočih:  12  
ZA:  12  

Glasovanje:  
Navzočih:  12  
ZA:  12  



6 
 

6. Poročilo o delu MNZ PUL PP Vrhnika za leto 2015 na obmo čju Občine Log - 
Dragomer – varnostna problematika  

 
Uvodno obrazložitev je posredoval Mirko Nunić, mag., komandir MNZ PUL PP Vrhnika. 
 
Mnenje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je predstavil 
predsednik Branko Gorjan.  
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Mladen Sumina, Branko Gorjan, mag. Domen Cukjati in Andrej 
Jerman Blažič. 
 
Med razpravo je odgovore posredoval Mirko Nunić, mag. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme informacijo o varnostni problematiki v 
Občini Log - Dragomer za leto 2015. 
 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
7. Poročilo o delu Lokalne akcijske skupine za prepre čevanje zasvojenosti v 

Občini Log - Dragomer 
 
Uvodno obrazložitev je posredovala Hermina Šabanov, predsednica LAS za preprečevanje 
zasvojenosti. 
 
Mnenje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je predstavila 
predsednica Mirjam Čuden Kocbek. 
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Iztok Novak, Andrej Jerman Blažič in Branko Gorjan. 
 
Med razpravo je odgovore posredovala Hermina Šabanov. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme Poro čilo o delu Lokalne akcijske skupine 
za prepre čevanje zasvojenosti v Ob čini Log - Dragomer v letu 2015. 
 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Glasovanje:  
Navzočih:  12  
ZA:  12  

Glasovanje:  
Navzočih:  12  
ZA:  12  
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8. Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Ivan Klenovšek:  
Hvala za besedo, jaz sem malo prehlajen, pa upam, da me boste vseeno razumeli. Jaz bom 
postavil 2 sklopa vprašanj, v enem sklopu bo samo 1 vprašanje, v drugem sklopu bodo pa 4 
vprašanja in to iz srečanja občanov z nami svetniki v volilni enoti Dragomer - Lukovica. Bom 
najprej postavil prvo vprašanje. Za današnjo sejo je bilo predvideno že pred časom, da bodo 
na dnevnem redu Izvedbeni načrti strategije, pa me zanima, zakaj jih ni, pa kdaj bodo? To bi 
prosil vprašanje.  
 
Direktor: 
Septembra naj bi bili, v redu? 
 
Ivan Klenovšek: 
V redu, hvala. Na druge 4 bi pa prosil OU, da poda pisne odgovore. Bom samo na kratko 
naštel, bom pa tudi po mejlu poslal in bi pričakoval do naslednjega torka, da jaz občanom 
lahko odgovorim, kaj sem izvedel. Eno od pomembnih vprašanj, tržnica Dragomer. Zakaj je šla 
iz Dragomera, pa striktno so zahtevali, da se tržnica vrne v Dragomer, če ne drugače, bosta 2 
tržnici. Naslednje vprašanje je bilo, tabla pri izvozu iz Dragomera zakriva semafor. To bi bilo 
zaželeno, da se tabla prestavi. Zakriva semafor na levi strani. Potem vprašanje stroškov 
vzdrževanja makadamskih cest. Ali jih je bolj smiselno asfaltirati ali jih vsako spomlad, jesen 
nasipavati z gramozom. Potem, naslednja rak rana občanov je bila, sodno reševanje sporov. 
Da bi se čim več teh sporov, nekaj je bilo tudi omenjenih, reševalo sporazumno. To bi želel v 
pisni obliki, bom tudi jaz vprašanja dal v pisni. Hvala lepa.   
 
Branko Gorjan: 
Hvala lepa. Zelo sveže, zelo sveže, je bil prisoten direktor OU zraven. Ko je odhajal g. iz 
policijske, Mirko, sem ga tudi ustavil. Gre za naslednje vprašanje. Igor je omenil, da po občini, 
znotraj občine ste imeli po teh cestah, tiste table, ki je kazalo, ali so, ali prehitro kdo vozi itn. 
Jaz sem nekako ga prosil, če bi se dobilo lahko, koliko je bilo prometnih nesreč, to sem na 
odboru vprašal, na tej relaciji. Seveda jasno je, da bi bilo pametno tudi še kakšno 
zavarovalnico prosit, da bi še dali oni kakšne, zato ker vse prometne nesreče niso registrirane 
na PP, vendar gre za naslednje vprašanje. Jaz sem nekako prosil, torej on je sugeriral, da bi 
morda na tej regionalni cesti dali kakšno 2–3 table, kjer bi pisalo samo prehitro voziš – umiriti, 
tako kot imate tam, zakaj. Zato, ker tale tabla nekako zazna statistično, koliko je bilo kršitev in 
jaz bi prosil, da bi nekako to, tudi s pomočjo vas na OU, dejansko dosegli. To bi bilo zelo 
koristno tudi za naprej za vse naše akcije, ki se tičejo prometa, varnosti, itn.  
 
Direktor: 
Bomo poslali vprašanje pristojnim organom. V redu, zaradi tega, ker je pristojnost, ni v občini, 
ampak je magistralna cesta.  
 
Branko Gorjan: 
Saj si slišal, on je sugeriral, da bi oni to postavili, a ne bi oni to postavili.  
 
Direktor: 
Ne, to pa jaz nisem tako razumel.  
 
Branko Gorjan: 
Kdo pa? 
 
Direktor: 
Policija ne razpolaga s tem, ne. 
 
Mladen Sumina: 
Direkcija za ceste. 
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Branko Gorjan: 
A Direkcija za ceste. No dobro, no dobro, mislim, da bi bilo to dobro, ker to bi bili, bi dejansko 
bolj prišli do enega pametnega podatka, koliko je dejansko kršitev, na tem področju varnosti. 
Mi se veliko ukvarjamo, samo ne vem, tako no, to bi bila 1 pobuda.  
 
Andrej Jerman Blažič: 
Se opravičujem, Branko ne pozabi, da je bilo z Nikotom dogovorjeno, da do današnje seje, na 
sejo, prinese rezultate, to si pa pozabil. Statistiko nesreč na križišču pri Mercatorju in potem 
sem jaz še insistiral na križišču pri Siciliani. Tako je bilo dogovorjeno, vendar danes nismo to 
slišali. Dogovor je bil, da prinese.  
 
Gregor Stanišič: 
Jaz bi samo prosil, da storitve in stvari, ki jih imamo v občini, naredi vse s ciljem, da stvari 
izboljšujemo, ne pa da stvari jemljemo. Saj ne vem zdaj, namreč konkretno za včerajšnji svet 
staršev, ki se je dogajal tukaj na šoli, je bilo omenjeno direktno ukinitev kombija, skrajšanje 
časa varstva popoldanskega, tudi nekaj glede varne poti je bilo omenjeno, kar je bilo sicer tudi 
že lani. To povzroča precej razburjenja med občani, ne vem pa, ali je cilj te stvari vzeti, ali 
bodo ostale. Se pravi, da se to preveri.  
 
Direktor: 
To je za mene novo. Kar se tiče prometne varnosti, sem bil včeraj jaz, sem poročal in nisem 
čutil nobenega viharja. Zdaj, ostale stvari pa če bo svetnik Cukjati. 
 
mag. Domen Cukjati: 
Jaz sem bil tam, ker sem predstavnik razreda. Po moje je to vprašanje za ravnateljico, ker je 
ona razlagala te stvari, kako bo organizirala te stvari v naslednjem letu.  
 
Gregor Stanišič: 
Pa še drugo, za ceste, ki so pa že, z Igorjem govorila. Zapore cest, mislim, da ni primerna, pač 
cilj, dajmo razmišljati, da se to res izboljša stanje, da gre, da bomo imeli boljšo uporabo, kot pa 
da jo ukinjamo.  
 
mag. Domen Cukjati: 
Hvala za besedo. Jaz imam 3 vprašanja. OPN prvo, kako daleč je postopek izbire 
pripravljavca. Kdaj računate da bomo dobili na mizo predlog. Opozarjam na to, da se nam zelo 
mudi, če hočemo v tem mandatu to speljati, če nam ne uspe v tem mandatu, potem bomo spet 
2 leti dodatno zgubili tako, kot kažejo izkušnje in se zelo mudi. Zanima me, ali me lahko 
potolažite, da se dela zelo hitro. To je prvo vprašanje. Drugo je, kohezija. Kako daleč kaže, da 
bomo dobili sredstva, s kakšno verjetnost ocenjujete, da bomo dobili ta sredstva. Zanima me, 
kakšne so aktivnosti tukaj, to. Tretje vprašanje pa je, JZP v Dragomeru, športna hiša. Govorice 
so, da je sodišče razsodilo, kaj to za nas pomeni, kakšen je znesek, kako, kakšna je gotovost, 
da bomo morali odkupovati, ali, v zvezi s tem. Hvala 
 
Župan: 
Hvala lepa. Glede na to, da so zadeve mogoče zanimive za širše občinstvo, ni nič narobe, če 
zdaj povem. Ne na vsa vprašanja, ampak na kohezijo, pa potem tudi na te govorice, ki sem jih 
v zadnjem vprašanju slišal. Govorimo o koheziji, ki pa ni edini možni vir financiranja oz. 
sofinanciranja naše kanalizacije s čistilno napravo. Danes in včeraj sem osebno sedel z 
ministrico Majcnovo iz MOP, kar se tiče aktivnosti. V povezavi s tem, da lahko mi počrpamo 
sredstva tudi na drug način, na način v bistvu tako imenovanega over commitmenta. Glede na 
to, da je možno črpati ta sredstva preko naše regije, preko regije, se pravi, preko, iz naslova 
razvoja regij. Tako da, mi smo do sedaj govorili samo o kohezijskih sredstvih, zdaj so pa ta 
sredstva tudi tukaj, ne bom rekel, na voljo, ampak za tiste, ki bomo uspešni pri borbi za ta 
sredstva.  
 
mag. Domen Cukjati: 
To so nepovratna sredstva? 
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Župan: 
To so ista zgodba, kot tisto, kar se potem vse zapelje preko MOP, pod istimi pogoji, kot 
kohezijska sredstva, tista, za katera se mi zdaj borimo, pa vemo, da ostaja, ostaja. Mi smo 
zadnjič na zboru občanov bili seznanjeni z govoricami, da denarja ni in ga ne bo. To je rekel 
Likar Andrej. Jaz pa pravim zdaj, vsem, da denarja je po zaključku 11. projektov, še od 18-24 
mio. A sem rekel 24 ali 26, mislim, da nekaj takega. No tako, se pravi, je za tiste, ki bodo oz. 
bomo dobili taprave, se pravi taprave argumente za to. Govorim pa še o drugi možnosti, ki 
sem jo prej omenil, tako da veste, da zadnja 2 dni praktično sem na poti v Lj. in nazaj, zato ker 
se vsako sekundo nekaj spreminja. To je to. Kar se tiče prejudiciranja našega, bom rekel, 
nezmožnosti izven sodnega dogovora s podjetjem Tehnocommerce na našem dvorišču, s 
centrom TC, je to, da so to spet govorice. Zadeva je še vedno v arbitraži pri GZS in v detajle, 
ali pa če bi kdo pričakoval, da vam lahko postrežem z detajlnimi podatki, vam ne morem, ker 
nas to zavezujejo pravila pri tem arbitražnem postopku. Ampak, še zdaleč, še zdaleč, niti 
cenitev ni končana, niti opreme, niti samega objekta in še zdaleč ni nobene jasne slike, kako 
se bo ta zadeva končala. Jaz sem še vedno optimist in verjamem v naše sodstvo in v 
evropske standarde in v evropske usmeritve, kar se tega tiče. Kar pa, evropska usmeritev pa 
pravi, da pri JZP nosi tveganje izključno zasebni partner. Zdaj se naj pa vsak te govorice, ki se 
dogajajo po občini, po svoje razlaga, tako da vam enkrat lahko povem, da govorice lahko se 
širijo, ampak vi ste zdaj slišali iz prve roke in si lahko vsak po svoje razlaga. Za vse ostale 
bomo dali pa pisno, mislim, da je to prav, mislim, odgovor na tiste prve.  
 
mag. Domen Cukjati: 
Še OPN.  
 
Direktor: 
Mogoče čisto na kratko. Danes je šla usklajena pogodba o razvezi pretekle pogodba ven, tako 
da to je temelj pravzaprav za nadaljevanje postopka. Javni razpis, vsebina se pripravlja, tako 
da upam, konec prihodnjega tedna, bomo blizu finaliziranja tega javnega razpisa in potem je 
potrebno objavo narediti in izpeljati ta postopek, potem se bo pa videlo, kako se bodo te stvari 
odvijale. Sledimo pa tistemu, kar je bilo zmenjeno, da to probamo skozi ta mandat spraviti, na 
vsak način.  
 
Roman Remškar: 
Jaz bi pa samo prosil za kakšno splošno pojasnilo, kako potekajo razgovori z lastniki zemljišč 
ob Rimski c. na Logu, zaradi same rekonstrukcije. Če so kakšni taki podatki, ni treba, ampak, 
ali se to kaj bliža koncu, ali ne.  
 
Direktor: 
Veliko je različnih interesov, jaz se ne bi zdaj konkretno opredeljeval. Stvari so, jaz upam, v 
končni fazi, upam, res, tudi več variant je danih na mizo, tako da, toliko bi zdaj ta trenutek,  ne 
bi hotel nikogar spraviti v neugodno situacijo, en hoče več, drug manj, ali eden da v javno 
dobro, ali drugi ne, tako da, ne vem, se trudimo, da te stvari peljemo. Upam, da bo to v enem 
primernem roku opravljeno in potem tudi projekt krene naprej.  
 
Župan: 
Praktično se pa dnevno ukvarjamo s temi lastniki, pogovarjamo, predstavljamo itn.  
 
Roman Remškar: 
Saj malo situacijo poznam. Hvala.  
 
Mirjam Čuden Kocbek: 
Eno majhno vprašanje, glede urejenosti kraja. Zanima me, kdo postavlja koše za smeti, koše 
za pasje odpadke in vseh sort košev, kot jih imamo. Kdo jih je tako postavil, kot jih imamo 
postavljene, ker onemogočajo vsako urejanje bankin, vmes zdaj, ta ki se pelje okrog s 
kosilnico, tam kjer je 100 m nič, tam vse pokosi, 2 m na široko, tam kjer so pa ti koški, vsak 1 
m narazen, ali pa potem, en je tako zasukan, pa drug malo drugače, mislim, to je grozno videt. 
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Grdo do amena, ali se da kaj na temu storit. Ali da bi bil 1 drog in 3 koši gor, ali koši na isti 
točki, ali me razumete, da se da to obkosit. Tudi lastniki in drugi, ki kosijo, to ne morejo nič 
narediti in imamo tako, da bog pomagaj.  
 
Direktor: 
V glavnem kompetenca za to je na strani KPV-ja. Smo pa trenutno v fazi tega, da se 
pogovarjamo o temu, ker tudi ti obstoječi koši za pasje iztrebke so enormno dragi, zaradi tega, 
ker imajo odtisnjeno neko pasjo glavo, če se ne motim in je to nek presežek, ki nas zelo veliko 
stane. V glavnem, ta trenutek si pridobivamo ponudbe različnih opcij, tako po ceni, kot po 
obliki in potem bo verjetno sukcesivno prišlo do tega, da bomo začeli zamenjevati posamezne 
stvari, pa seveda, k temu bomo pritegnili krajinsko arhitektko, ki bo dala svoje mnenje in bo 
poizkušala umestiti v prostor tam, kakor je pravilno. Ta trenutek samo toliko.   
 
 
9. Sklep o podelitvi priznanj Ob čine Log - Dragomer 
 
Uvodno obrazložitev je posredovala Alenka Kuzma, predsednica KMVVIAZ.  
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Branko Gorjan, Mladen Sumina in mag. Domen Cukjati.   
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme sklep, da priznanja Ob čine Log - 
Dragomer, prejmeta: 
1. Marjan Tr ček – Grb Ob čine Log - Dragomer 
2. Avguštin Armi č – Grb Občine Log - Dragomer. 
 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
10. Odlok o spremembi prora čuna za leto 2016 
 
Uvodno obrazložitev je posredoval župan in seznanil prisotne, da je Ivan Klenovšek vložil 
amandma, ki je bil razdeljen pred sejo, prav tako pa je bilo razdeljeno tudi mnenje župana, 
glede vloženega amandmaja.  
 
Po obrazložitvi župana je Ivan Klenovšek obrazložil vloženi amandma in prisotne seznanil, da 
umika vloženi amandma.  
 
Dodatno obrazložitev je posredoval Martin Martinčič.   
 
Mnenje Statutarno-pravne komisije je posredoval predsednik Roman Remškar.  
Mnenje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je predstavil 
predsednik Branko Gorjan.  
Mnenje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je predstavila 
predsednica Mirjam Čuden Kocbek. 
Mnenje Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je predstavil 
predsednik mag. Domen Cukjati.    
 

Glasovanje:  
Navzočih:  12  
ZA:  12  
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Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: mag. Domen Cukjati, Mirjam Čuden Kocbek, Andrej Jerman Blažič, 
Branko Gorjan, Mladen Sumina, Ivan Klenovšek, Iztok Novak, Mirjam Čuden Kocbek, Alenka 
Kuzma, Tina Rebernik Kovač in Gregor Stanišič. 
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme Odlok o spremembi prora čuna Občine 
Log - Dragomer za leto 2016. 

 
Sklep je bil sprejet.  
 
Župan je prisotne seznanil, da je ura 21. in na predlog prisotnih predlagal, da se seja 
nadaljuje, zato je dal predlog na glasovanje: 

  
Predlog je bil sprejet.  
 
 
11. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o preo blikovanju javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Log - D ragomer – skrajšani 
postopek 

 
Uvodno obrazložitev je posredovala Jolanda Fon.  
 
Mnenje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je predstavila 
predsednica Mirjam Čuden Kocbek. 
Mnenje Statutarno-pravne komisije je posredoval predsednik Roman Remškar.  
 
Ivan Klenovšek je zapustil sejo.  
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan predlagal naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme Odlok o spremembah in do polnitvah 
Odloka o preoblikovanju javnega vzgojno-izobraževal nega zavoda Osnovna šola Log - 
Dragomer v predlaganem besedilu. 
 

Glasovanje:  
Navzočih: 12  
ZA:   7  
PROTI:   5 - mag. Domen Cukjati,  Mirjam Čuden Kocbek, Branko Gorjan, Ivan 

Klenovšek in Roman Remškar  

Glasovanje:  
Navzočih: 12  
ZA: 10  
PROTI:   1 - Ivan Klenovšek  
VZDRŽAN:   1 - Branko Gorjan 

Glasovanje:  
Navzočih:  11  
ZA:    9  
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Sklep je bil sprejet. 
 
 
12. Obvezna razlaga devetega odstavka 53. člena Poslovnika Ob činskega sveta 

Občine Log - Dragomer  
 
Uvodno obrazložitev je posredoval Roman Remškar, predsednik SPK.  
 
Ivan Klenovšek se je vrnil na sejo, dr. Simon Strgar pa je zapustil sejo.  
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
Ker ni bilo razprave je župan predlagal naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet Ob čine Log – Dragomer sprejme obvezno razlago devetega  odstavka 53. 
člena Poslovnika Ob činskega sveta Ob čine Log - Dragomer v predlaganem besedilu. 
 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
13. Obvezna razlaga četrtega odstavka 32. člena Poslovnika Ob činskega sveta 

Občine Log - Dragomer 
 

Uvodno obrazložitev je posredoval Roman Remškar, predsednik SPK.  
 
Dr. Simon Strgar se je vrnil na sejo.  
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
Ker ni bilo razprave, je župan predlagal naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme obvezno razlago četrtega odstavka 32. 
člena Poslovnika Ob činskega sveta Ob čine Log - Dragomer v predlaganem besedilu. 
 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

Branko Gorjan je zapustil sejo.  
 
 

VZDRŽAN:    1 - Branko Gorjan 
ODSOTEN:    1 - Ivan Klenovšek 

Glasovanje:  
Navzočih:  11  
ZA:    9  
VZDRŽAN:    1 - Branko Gorjan 
ODSOTEN:    1 - dr. Simon Strgar 

Glasovanje:  
Navzočih:  12  
ZA:  11  
VZDRŽAN:    1 - Branko Gorjan 
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14. Sklep o potrditvi odkupa trisobnega stanovanja z dvema kabinetoma v izmeri 
119,97 m2 v 3. etaži v objektu Loška cesta 12, Log  

 
Uvodno obrazložitev je posredovala Jolanda Fon.  
 
Mnenje Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je predstavil 
predsednik mag. Domen Cukjati.    
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi je sodeloval Roman Remškar.  
 
Po razpravi je župan predlagal naslednji 
 
SKLEP:  
Občinski svet Ob čine Log - Dragomer sprejme sklep, da se odkupi tris obno stanovanje 
z dvema kabinetoma v izmeri 119,97 m 2 v 3. etaži v objektu Loška cesta 12, Log ter 
priporo či Občinski upravi Ob čine Log - Dragomer odkup v vrednosti 135.000,00 €. 
 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
15. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobr a v lasti Ob čine Log - 

Dragomer  
 
Uvodno obrazložitev je posredovala Tjaša Koren.   
 
Župan je pozval svetnice in svetnike k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: mag. Domen Cukjati, Mirjam Čuden Kocbek, Mladen Sumina in dr. 
Simon Strgar. 
 
Med razpravo so dodatne obrazložitve posredovali župan, direktor, Jolanda Fon in Tjaša 
Koren.  
 
Župan je na predlog mag. Domna Cukjatija, dal na glasovanje predlog, da se v razpravo lahko 
vključi Tasev Stojčo, s čimer so se prisotni strinjali. 
 

 
Predlog je bil sprejet. 
 
Tasev Stojčo je postavil vprašanja. 
 
V nadaljnji razpravi so sodelovali: Mladen Sumina, Iztok Novak, mag. Domen Cukjati in Ivan 
Klenovšek. 
 
 

Glasovanje:  
Navzočih:  11  
ZA:  10  
VZDRŽAN:    1 - Ivan Klenovšek 

Glasovanje:  
Navzočih:  11  
ZA:  11  
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Župan je dal na glasovanje predlog, da se v razpravo lahko vključijo Stanislav Plevnik, Simon 
Perko in Tomaž Pleško, s čimer so se prisotni strinjali. 
 
V razpravi so sodelovali: Stanislav Plevnik, Mladen Sumina, mag. Domen Cukjati, Simon 
Perko, Tomaž Pleško, Alenka Kuzma, dr. Simon Strgar. 
 
Odgovore med razpravo so posredovali župan, direktor in Tjaša Koren.  
 
Mag. Domen Cukjati je ob 22.03 obvestil prisotne, da ni več prisoten na seji OS.  
 
Ob 22.03 je Iztok Novak obvestil prisotne, da zapušča sejo OS.  
 
Ivan Klenovšek je ob 22.03 uri zapustil sejo.  
 
V nadaljnji razpravi je sodeloval Stanislav Plevnik.  
 
Ob 22.08 uri sta Roman Remškar in Mirjam Čuden Kocbek obvestila prisotne, da zapuščata 
sejo OS.  
 
Dodatno obrazložitev je posredoval Andrej Jerman Blažič. 
 
 
Župan je ugotovil, da seja OS ni več sklepčna, zato je zaključil sejo ob 22.11. 
   
 
 
 

Zapisala: Občina Log - Dragomer 
Tatjana Čamernik Župan 
 Miran Stanovnik, l.r. 
 
 
 


